
1 (2)

SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till miljöminister Karolina Skog (MP)

2017/18:659 Dikning av skogsmark

Dikning av skogsmark, så kallad markavvattning, är i vissa fall ett effektivt sätt 
att öka produktionen, minska översvämningsrisken och minimera körskador. 

Markavvattning genom nydikning av skogsmark är dock förbjuden i hela södra 
Sverige, men en länsstyrelse kan bevilja dispens om det finns särskilda skäl. 
Genom att det görs lättare att få dispens för effektiv markavvattning, till 
exempel genom samråd eller liknande vid dikesrensningar av äldre befintliga 
diken, kan man få möjlighet att vidta förberedande åtgärder mot framtida 
översvämningar. 

Alla möjligheter att ta till vara de positiva effekterna av dikning förhindras 
tyvärr i praktiken av det förbud som föreligger i dag, vilket 
Sverigedemokraterna ser som ett problem.

Med anledning av detta vill jag fråga miljöminister Karolina Skog:

Anser ministern att regelverket kring skogsdikning behöver ses över med 
målsättningen att bibehålla och öka produktionen, åstadkomma god 
miljöhänsyn och minska riskerna för översvämningar? 

………………………………………

Runar Filper (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2018-01-25
Besvaras senast
2018-01-31 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


